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P R O T O K Ó Ł   Nr XIV/08  
 
z czternastej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, odbytej w dniu                       
11 czerwca 2008 w lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnego 
Grzegorza Wawrzonkowskiego - Przewodniczącego Rady Gminy.  
======================================================= 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10 03 - zakończono o godz. 12 50. 

 
Skład osobowy Rady Gminy  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . .  – 15   
Uczestniczyło w obradach, wg listy obecności . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  – 15 
 
Spoza grona Rady w sesji  uczestniczyli: 
 
1. Pan Józef A. Stopa               - Wójt Gminy 
2. Pan Wiesław Ochtabiński  - Sekretarz Gminy  
3  Kierownicy referatów UG 
4. Pan Bogusław Sokalski  - Radca Prawny 
5. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie . . . . .   - 33 
6. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, w liczbie  . . . . . . .  -   5 
  
 

P R Z E B I E G     O B R A D :  
                                        

Ad.pkt.1. 
 
Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski otwierając obrady 

przywitał wszystkich  radnych, zaproszonych gości, oraz  sołtysów.          
          Na podstawie listy obecności stwierdził quorum radnych władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2. 
           

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski poprosił radnych 
o zgłaszanie uwag do przedstawionego porządku obrad.  
Jednogłośnie przyjęto porządek dzienny obrad w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  
5. Informacja Przewodniczących komisji rady o działalności komisji. 
6. INTERPELACJE  RADNYCH. 
7. Zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę. 

        a) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego        
            zaopatrzenia w  wodę na terenie Gminy Karniewo. 
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 8.  Uchwalenie regulaminu odprowadzania ścieków. 
     a) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu odprowadzania  ścieków 

na  terenie Gminy Karniewo. 
9.  Zatwierdzenie planów odnowy miejscowości Łukowo i Szwelice. 
     a) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu odnowy wsi Łukowo, 
     b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu odnowy wsi Szwelice. 

  10.  Ustalenie sieci publicznych szkół podstawowych na terenie gminy Karniewo.  
        a) podjęcie uchwał w sprawach: 

      - ustalenia sieci oraz granic  obwodu Publicznego Gimnazjum im. Jana  
         Pawła II w Karniewie., 
  - ustalenia sieci prowadzonych przez gminę publicznych przedszkoli i  
        Oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych,  
      - ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich  obwodów, 

11.  Wprowadzenie zmian w budŜecie gminy Karniewo. 
        a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na  2008 rok. 

    12.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
  a)  wyznaczenie Urzędu Gminy do obsługi finansowo-księgowej gminnej   
       oczyszczalni ścieków w Karniewie, 

     b) zmian w Statucie Gminy Karniewo.   
  13.  Odpowiedzi na interpelacje radnych 
  14.  Wolne wnioski i zapytania. 
  15.  Zamknięcie obrad.    
 
Ad.pkt.3. 
                

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ protokół z poprzedniej sesji jest do 
wglądu w biurze Rady jak równieŜ wyłoŜony przed rozpoczęciem obrad.  Poprosił o 
zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zgłaszał Ŝadnych uwag, radni jednogłośnie bez 
odczytywania przyjęli protokół z XIII zwyczajnej sesji, odbytej w dniu                                         
28 kwietnia 2008 roku.  
 
Ad.pkt.4. 
           
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy  przedstawił  informację o działalności Wójta 
Gminy w okresie międzysesyjnym.   

Do przedstawionej przez Wójta informacji o działalności w okresie 
międzysesyjnym – uczestnicy obrad Ŝadnych uwag nie wnosili.  
 (informacja stanowi załącznik nr 1 do protokółu) 
   
Ad.pkt.5. 
  
 Przewodniczący problemowych komisji Rady przedstawili ustne informacje o 
działalności poszczególnych komisji w okresie międzysesyjnym.  
 Radna Barbara Kuczyńska - Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i  Spraw Socjalnych poinformowała, iŜ komisja odbyła posiedzenie w dniu 2 
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czerwca, na którym omawiano i zaopiniowano materiały sesyjne w przedmiocie: 
projekty uchwał Rady Gminy  w sprawach:  
- zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy   
   Karniewo, 
- uchwalenia Regulaminu oprowadzania ścieków na terenie gminy Karniewo, 
- wyznaczenie Urzędu Gminy do obsługi finansowo-księgowej gminnej    
   oczyszczalni ścieków w Karniewie, 
- zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Łukowo , 
- zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Szwelice, 
- ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów, 
- ustalenia sieci oraz granic  obwodu Publicznego Gimnazjum im. Jana Pawła II   
   w Karniewie., 
 - ustalenia sieci prowadzonych przez gminę publicznych przedszkoli i         
    oddziałów  przedszkolnych w szkołach podstawowych, 
- zmian w Statucie Gminy Karniewo, 
- dokonania zmian w budŜecie gminy Karniewo na 2008 rok. 
PowyŜsze materiały zaopiniowano pozytywnie.  

     
Radny Michał Jasiński  - Przewodniczący Komisji Planowania, BudŜetu i Finansów 
na posiedzeniu w dniu 3 czerwca  br. komisja analizowała równieŜ wszystkie 
projekty uchwał: 

 
  Wszystkie materiały sesyjne oraz projekty uchwał zaopiniowano pozytywnie.  

 
Radny Robert Otłowski  – Komisja Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej na posiedzeniu w dniu 2 
czerwca 2008 roku  r. szczegółowo analizowała – jak poprzednie Komisje, projekty 
wszystkich materiałów będących przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. Wszystkie 
materiały sesyjne zaopiniowano pozytywnie.  

 Tak właśnie wyglądają prace komisji – stwierdził Przewodniczący Rady 
Gminy. Na posiedzeniach omawiane są wszystkie materiały sesyjne. Dyskusje 
bywają róŜne. Na sesjach są tylko głosowania formalne. Dlatego nie dziwcie się 
państwo, zę praktycznie zawsze jest jednomyślność.   

Pan Józef Stopa – Wójt Gminy dodał. Ŝe dzisiaj miał być Pan Stępka, ale 
komisja Rolnictwa uznała, Ŝe przekazano Dyrektorowi wszystkie uwagi 
mieszkańców i zwolniono go z obecności na sesji Rady Gminy. 
 
Ad.pkt.6. 
  
 Radna Bogusława Milewska pytała czy będzie coś robione z poboczami w 
Zakrzewie, w tym roku. Czy będą one zbierane czy teŜ nie.   
 Radny Krzysztof Grochowski powiedział, Ŝe jest przygotowywany plan 
przebudowy drogi pułtuskiej. Czy w Byszewie będą wykonywane chodniki dla 
pieszych i w innych miejscowościach na tym ciągu drogowym?.   
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 Waldemar Zając – miała być prowadzona segregacja śmieci przy szkołach w  
Karniewie. Do tej pory nic nie zrobiono. Czy będą ustawione odpowiednie zbiorniki 
na śmieci w w/w miejscu?. 
 Radny Marian Baleński – mieszkańcy Krzemienia Nowego  składali wniosek 
o odkrzaczenie drogi do wsi Byszewo -Wygoda. Czy będzie to zrobione?, bo juŜ 
prawie droga do połowy zarośnięte jest krzakami.  
  
Ad.pkt.7. 
 
 Radny Grzegorz Wawrzonkowski   – Przewodniczący Rady poinformował, iŜ 
Zakład Usług Wodnych dla Potrzeb Rolnictwa w Mławie wystąpił z wnioskiem o 
podwyŜszenie ceny za 1 m3 o 5 groszy. W wyniku negocjacji na posiedzeniu 
Komisji Rolnictwa, udało się radnym obniŜyć proponowany wzrost ceny do 3 
groszy. Przy takim wzroście cena wody będzie wynosiła dla wszystkich odbiorców  
1,73 zł. Netto a 1,85 brutto. Jest to nieznaczny wzrost, bo cena wody u nas nie jest 
wysoka.  

PoniewaŜ nikt z radnych nie zabierał głosu, Przewodniczący Rady Gminy 
odczytał i poddał pod głosowanie projekt uchwały. Rada Gminy w głosowaniu 
jawnym (przy obecności 13 radnych) jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIV/79/08 
w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie 
Gminy Karniewo – stanowiącą załącznik nr 2 do protokółu. 

    
Ad.pkt.8. 
 
 Regulamin regulaminu odprowadzania  ścieków na  terenie Gminy Karniewo. 
odbioru ścieków komunalnych jest tylko zunifikowaniem kilku spraw – mówił Pan 
Wójt. Konieczność uchwalenia tego regulaminu jest wynikiem przeprowadzonej 
kontroli RIO.  
 Więcej głosów w dyskusji nie zabierano.  
 Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie chwalenia 
regulaminu odprowadzania  ścieków na  terenie Gminy Karniewo. 

Radni (przy obecności 13 radnych) jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 
XIV/80/08 sprawie uchwalenia regulaminu odprowadzania  ścieków na  terenie 
Gminy Karniewo, stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu) 
 
 Ad.pkt.9.    
 
 Zatwierdzenie planów odnowy wsi Łukowo i Szwelice – mówił radny 
Wawrzonkowski .  
 PoniewaŜ nikt z radnych nie zabierał głosu – Przewodniczący odczytał 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Łukowo. 
Radni (przy obecności 14 radnych) jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XIV/81/08 w 
sprawie zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Łukowo – w brzmieniu 
załącznika nr 4 do protokółu. Jednogłośnie podjęto równieŜ uchwałę Nr XIV/82/08 
w sprawie zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Szwelice, w brzmieniu 
załącznika nr 5 do protokołu.   
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Ad.pkt.10.    
 
   

Radna Dorota Grabowska pytała, czy mieszkańcy wsi Romanowo, Zakrzewo 
i Zaręby, których dzieci pójdą do gimnazjum w Makowie będą mogli liczyć na 
zwrot kosztów dojazdu? 

Myślę, Ŝe wszyscy szukamy pieniędzy. Jest budynek. Prowadziliśmy 
dyskusję w tej sprawie. Myślę, Ŝe przedstawiamy taki projekt, bo mamy lokal, a 
pieniądze idą do makowa. Z naszej strony dopłacać nie będziemy, bo subwencja 
idzie za dzieckiem. Po uchwaleniu tej uchwały na pewno zwrotu kosztów dojazdu 
nie będzie – stwierdził Pan Józef Stopa.  

Następnie radny Grzegorz Wawrzonkowski odczytał projekt uchwały. 
Wójt Gminy dodał, Ŝe jest pozytywna opinia Kuratora w tej sprawie.   

  Rada (przy obecności 14 radnych) 11 głosami „za” przy 3 „przeciwnych”  
podjęli uchwałę Nr XIV/83/08 w sprawie - ustalenia sieci oraz granic  obwodu 
Publicznego Gimnazjum im. Jana Pawła II  w Karniewie. - stanowiącą załącznik nr 
6 do protokołu.     

   Radny Wawrzonkowski odczytał kolejne projekty uchwal. Radni 
jednogłośnie podjęli uchwały: 
- Nr XIV/84/08 w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez gminę 

publicznych przedszkoli i Oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych, stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu, 

- Nr XIV/85/08 w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych oraz 
granic ich obwodów – stanowiącą załącznik nr 8 do protokółu.  

 
Ad.pkt.11.    
  
  Po krótkim omówieniu projektu uchwały przez Wójta Gminy, 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budŜetowej na  2008 rok. 
Rada (przy obecności 14 radnych) podjęła  uchwałę  Nr XIV/86/08 w sprawie  
zmiany uchwały budŜetowej na 2008 rok.- uchwała stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu.    
  
Ad.pkt.12.    
 

Obsługę finansowo – księgowo naszej oczyszczalni ścieków – mówił radny 
Grzegorz Wawrzonkowski , prowadzi Urząd Gminy.  Pan J. Stopa – radni juŜ 
wiedzą, Ŝe musi być taka uchwala, bo w przeciwnym przypadku musi być uchwała 
o utworzeniu zakładu gospodarki  komunalnej. KaŜdy moŜe sobie wyobrazić jakie 
byłyby koszty funkcjonowania. Dlatego jest prośba, by uchwałę o upowaŜnieniu 
Urzędu Gminy do prowadzenia obsługi finansowej oczyszczalni ścieków podjąć.  
       Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie )  
wyznaczenie Urzędu Gminy do obsługi finansowo-księgowej gminnej  
oczyszczalni ścieków w Karniewie Rada jednogłośnie podjęła uchwałę 
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 Nr XIV/87/08 w sprawie  wyznaczenie Urzędu Gminy do obsługi finansowo-
księgowej gminnej oczyszczalni ścieków w Karniewie, stanowiącą załącznik nr 10 
do protokółu. 
  Kolejny projekt uchwały dotyczy zmian w Statucie Gminy Karniewo – 
informował Przewodniczący Rady Gminy. Na poprzedniej sesji została podjęta 
uchwała o likwidacji PSP w Łukowie więc ubywa nam jedna jednostka 
organizacyjna gminy. Musi być wykreślona ze Statutu. 
Radny Grzegorz Wawrzonkowski przedstawił stosowny projekt uchwały. Rada 
(przy obecności 14 radnych) jednogłośnie podjęła uchwalę Nr XIV/88/08 w 
sprawie zmian w Statucie Gminy Karniewo – stanowiącą załącznik nr 11 do 
protokółu.  

 
Ad.pkt.13 
 
 Wójt Gminy udzielając odpowiedzi na zgłoszone interpelacje powiedział. m. 
innymi: 
- dzisiaj patrzymy na drogi, wszystkie wolne środki jakie są moŜliwe w budŜecie 

staramy się przeznaczać poza innymi zadaniami inwestycyjnymi na remonty dróg. 
To co jest niezbędna to robimy. Ci co jeŜdŜą po utwardzonych drogach to widzą, 
Ŝe się nie kurzy, wiosną nie ma błota. Będziemy starali się dokonać wybru. W 
Zakrzewie teŜ coś zrobimy. 

- przebudowa drogi powiatowej, cały czas jesteśmy w kontakcie z Panem Sobolem i 
myślę, Ŝe jak będzie wyłoŜona dokumentacja to kaŜdy mieszkaniec będzie miał 
moŜliwość zapoznania się w nią.  

- segregacja śmieci w szkołach, czy mają być gniazda, czy nie. Jest to trochę trudne. 
 Ja będę jeszcze do tego tematu wracał ale my nie musimy tego robić. W 

większych wsiach duŜych kontenerów nie postawimy, bo są gospodarstwa 
domowe, które nie mają umowy od odbiór  śmieci i będą wszystko wyrzucali do 
kontenera, a gmina będzie płacić. KaŜdy robi śmieci i musi mieć kosz. JeŜeli tak 
będzie duŜe zbiorniki postawimy. Nie ma takich osób, które nie robią śmieci.  

 Są u nas zatrudnione osoby które zajmują się sprzątaniem i zbieraniem śmieci. 
Ogólnie są to trudne sprawy. Zawsze lepiej Ŝyć w zgodzie i dogadywać się w 
kaŜdym zakresie.     

  Ja rozmawiałem z Panem Zalewskim miesiąc temu powiedział radny 
Waldemar Zając. WyraŜał zgodę na ustawienie gniazd i do dnia dzisiejszego nic 
nie zrobiono.   

  - wycinanie krzewów i krzaków przydroŜnych – mówił Pan Stopa. Były 
moŜliwości zatrudnienia pracowników męŜczyzn przez Powiatowy Urząd Pracy 
do takich prac. Szukaliśmy pracowników, ale nie ma chętnych. My nie mamy 
Ŝadnych moŜliwości. Do podpisu przychodzi wiele osób, ale do pracy chętnych 
nie ma. UwaŜam, Ŝe wszyscy powinniśmy dbać o rowy przydroŜne. Apeluję by 
kaŜdy przy swoim polu zadbał i o rowy. Takiej sytuacji by nie było. Jak będziemy 
mieć pracowników to krzewy będą wycinane. Zmusić jednak nikogo nie moŜemy.  

  Radny Krzysztof Grochowski pytał, czy nie moŜna przesunąć środków na  
zakup odpowiedniej kosiarki do wycinanie krzewów w rowach przydroŜnych? 
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  Gmina nie moŜe uzyskiwać dochodów – stwierdził Wójt Gminy. My 
moŜemy wybrać  tylko jakąś firmę. Trzeba wybrać to co najlepsze JeŜeli zrobimy 
drogi to się nad tym zastanowimy.  

  Śmieci – dodał Przewodniczący Rady Gminy. Ja rozmawiałem z Panem 
Zalewskim. Im chodzi tylko o środki. finansowe. Wwóz ok. 8 m3 kosztuje 370 
złotych. Ja uwaŜam, Ŝe jeden czy dwa zbiorniki w terenie zamkniętym powinny 
być ustawione. MoŜe część środków z Powiatowego Urzędu Pracy przeznaczyć 
na zakup jakiegoś sprzętu.    

  Zbiorniki przy szkołach – kontynuował Pan Stopa, są samodzielni 
dyrektorzy, którzy winni podjąć decyzję w tej sprawie. Za jeden wywóz będzie to 
koszt ok. 400 zł.  

  Jestem przeciwny, by dyrektorów zobowiązywać do zakupu zbiorników. To 
moŜna byłoby segregować. Dzieci będą  uczyły się dbania o środowisko.     

  Pan Wiesław Ochtabiński – Sekretarz Gminy odczytał odpowiedź na 
interpelacje z poprzedniej sesji dotyczące ustawienia znaków drogowych., w 
którym Zarząd Dróg stwierdza, Ŝe wszystkie znaki przy drodze krajowej 
ustawione są dobrze. 

  Radni wyrazili róŜne opinie w tej sprawie.  
  Mamy Gminną Spółkę Wodną – uznał radny Robert Otłowski. Trzeba 

pomyśleć i zakupić sprzęt i będzie mógł zarabiać w tym terenie. JeŜeli Kierownik 
ciągle uznaje, Ŝe się nie da, to niech się zastanowi nad sobą. MoŜe przyjdzie inna 
osoba na to  stanowisko i jakoś sobie poradzi.   

  
  Interpelanci udzielenia  dodatkowych informacji nie Ŝądali.  
   
Ad.pkt.14.    
 
 Na terenie naszej gminy ciągle się coś dzieje – informował Pan Wójt. To co 
robimy to robimy dla nas wszystkich. Bardzo nam zaleŜy, by  uczestniczyli radni. 
Chcę państwa zaprosić na plener rzeźbiarski. 
 Plener rzeźbiarski będzie trwał przez 10 dni – informował Pan Krzysztof 
Twardowski, Dyrektor GOK w Karniewie. Rozpocznie się od 19 czerwca do 29 
czerwca. W  plenerze będą brali udział przedstawiciele Białorusi i Czech.  
W dniu 6 lipca odbędzie się wernisaŜ i trzynasty  przegląd zespołów kabaretowych 
„STOPA 2008”.  
 Myślę, Ŝe imprez u nas jest tyle, Ŝe inni nam zazdroszczą – stwierdził 
Przewodniczący Rady Gminy. Ludzie w terenie mówią o nas miło.  
 Pan Witold Kopka – sołtys wsi Tłucznice informował, iŜ z jednej strony jest 
tablica informacyjna z nazwą miejscowości a z drugiej strony nie ma. Czy to jest 
dobrze. 
 My nie będziemy pilnować znaków – powiedział Pan Stopa. My nie 
nadąŜymy ich zamawiać, bo są niszczone i po prostu giną słupki.  
 W Szwelicach na dawnym bruku są dołki – mówił Pan Jaworski Remigiusz.  
Wykonawcy dokonywali naprawy na drodze wykonywanej w roku ubiegłym, ale 
tych dołków nie widzieli i nic nie poprawili. UwaŜam, Ŝe winni to zrobić. 
 Tym tematem na pewno się zajmiemy – powiedział Pan Stopa.  
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 Zdaniem Przewodniczącego rady Gminy coraz więcej dróg jest 
utwardzanych., ale nie ma firmo, które zajęłyby się retuszem tych dróg. DuŜe firmy 
nie chcą tego robić.  
 Sołtys wsi Obiecanowo sygnalizował sprawę pisma o podwyŜszeniu ceny za 
energię elektryczną w świetlicy wiejskiej, bo podobno prowadzona jest działalność 
gospodarcza. Urząd Gminy winien wystąpić z pismem do Zakładu Energetyczne z 
wyjaśnieniem, Ŝe tam Ŝadnej działalności gospodarczej nikt nie prowadzi.  
 Pani BoŜenna Załoga – sołtys wsi Zelki Dąbrowe pytała, czy będzie 
załatwiona sprawa zainstalowania lampy oświetlenia ulicznego. 
 My się nad tym zastanowimy czy zakładać lampę na końcowym słupie za 
wsią – wyjaśnił Pan Stopa. Ja nie jestem za tym by w tym miejscu instalować 
lampę. To jest poza terenem wsi. Jeśli Rada Gminy zmusi wójta, to będzie 
wykonane. Wójt jest wykonawcą ustaleń Rady. W tym roku nie wyłączamy 
oświetlenia ulicznego w okresie letnim. Chcemy zobaczyć jakie to będą koszty.    
 
Ad.pkt.15.    
  

Po wyczerpaniu porządku dziennego – Przewodniczący Rady dziękując 
wszystkim za uczestnictwo zamknął obrady XIV zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo.  
 
            
 
         Przewodniczący Rady Gminy  
        mgr Grzegorz Wawrzonkowski 
Protokółowała :                         
Inspektor ds. organizacyjnych 
 (-) Danuta Michalska               
              


